
Protokoll Lysators v̊armöte 2009

Sekreterare Lars Lindholm

2009-05-07

1 Mötets öppnande

Mötet öppnades av föreningsordförande Linnea Björk Timm.

2 Val av mötespresidium

Mötet valde Linnea Björk Timm till ordförande för mötet och Lars Lindholm
till sekreterare.

3 Val av tv̊a justeringspersoner, tillika rösträknare

Ewa Wiman och Niclas Zeising valdes till justeringspersoner och rösträknare.

4 Fastställande av röstlängd

Närvarolistan cirkulerades och fastslogs som röstlängd med förändringen att Jo-
han Busk Eriksson (busk) ströks d̊a han avvek omg̊aende. Röstlängden fastslogs
till de 20 personer som d̊a var p̊a listan. Närvarolistan är bifogad som bilaga A
p̊a sida 8.

5 Faställande av dagordning

Till den fr̊an styrelsen förslagna dagsordningen tillfördes tv̊a punkter under 8.r
inhysta projekt; vii Pike och viii jabber.se. Nya punkter 14,5 och 15,5 infördes
där 14,5 var för motioner med underpunkter för varje motion och 15,5 för fyll-
nadsval av poster med vakanser.

6 Mötets behöriga utlysande

Kallelsen skickades ut 22 april och mötesdokument den 2 maj. Mötet fann att
mötet var behörigt utlyst d̊a handlingarna skickades ut enligt ovan.
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7 Föreg̊aende mötesprotokoll

Det tidigare mötesprotokollet fr̊an höstmötet 2008 är inte lagt till handlingarna.
Detta d̊a justeringen inte är färdig p̊a grund av sv̊arighet att f̊a tag p̊a en av
justeringespersonerna. P̊a grund av detta s̊a bordlades detta protkoll till nästa
möte.

8 Rapporter och meddelanden

För mötet redovisade styrelsen och olika projekt sin verksamhet sedan förra
mötet.

a) ekonomi

Kassören i Lysators styrelse 2008-2009 redovisade kort om det ungefärliga läget
för ekonomin s̊a l̊angt. Resultaträkningen s̊a l̊angt återfinns som bilaga B p̊a
sida 9. Noteras bör att intäkter fr̊an försäljning och ränta inte har redovisats
och därför st̊ar som nollsummor. Balansräkningen återfinns som bilaga C p̊a
sida 10.

b) styrelse

Linnea Björk Timm redovisade om vad styrelsen gjort sedan förra mötet. Sty-
relsen har godkänt inköp av arbetsstationer till ∼ och skärmar till arbetstioner
i ˆ. Under året har det tillkommit ungefär 30 nya medlemmar de flesta under
nolle-p.

c) UNIX

Andreas Petersson redovisade vad root-gruppen gjort sedan förra mötet. Root-
gruppen har installerat nya arbetstationer i ∼. Under perioden har det varit
regelbundna aktivieter i FOO-hallen första lördagen varje m̊anad. Det större
projekt som planeras är att införskaffa ny server för hemkataloger.

d) FOO

Inget övrigt att rapportera som inte rapporterades under föreg̊aende punkt.

e) ∼
D̊a lokalansvarig har flyttat fr̊an stan s̊a redovisade olika medlemmar i lokal-
gruppen lite om vad som har gjorts sedan förra mötet. Den dagliga driften
flyter p̊a som vanligt. En av mikrov̊agsugnarna i ∼ har packats för att skickas
för garanti̊atgärdande. Under perioden har ocks̊a ˆ f̊att internet-access.
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f) ∼/lib

En skriftlig rapport fr̊an ∼/lib ansvarig lästes upp. Den finns med som bilaga
D p̊a sida 10.

g) FTP

Har nät och fungerar men det finns planer att uppgradera och förbättra h̊ardvaran.

h) WWW

Har nät och fungerar, inget särskilt har gjorts under perioden.

i) LysKOM

Har nät och fungerar, inget särskilt har gjorts under perioden.

j) WebKOM

Har nät och fungerar, under perioden har en bugg åtgärdats.

k) NannyMUD

Har nät och fungerar, h̊ardvaran som NannyMUD kör p̊a inte g̊ar att montera
i rack s̊a försv̊arar den arbetet i FOO onödigt mycket.

l) Runeberg

Har nät och fungerar, fortsätter som vanligt och bidrag fortsätter att komma
in.

m) uppLYSning

Det har h̊allits ett flertal upplysningar under perioden, majoriteten finns inspe-
lade och upplagda för nerladdning.

n) Lystring

Fortsätter som vanligt, vid behov skickas Lystringar ut.

o) Historieprojektet

Har nät och fungerar, fortsätter som vanligt. Om n̊agot av intresse händer som
bör dokumenteras s̊a uppmanas medlemmarna att höra av sig.

p) GARB

Ingen BUG tillsattes p̊a föreg̊aende möte s̊a ingen GARB.
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q) Xenofarm

Ett antal servrar slutade fungera d̊a de flyttades i FOO. NFS-servern är utbytt
d̊a den gamla inte visade n̊agot p̊a varken VGA eller terminal. Under tiden
d̊a ingen NFS-server fanns tillgänglig s̊a var det sv̊art att bygga p̊a många
av maskinerna. Under denna period byggdes endast Alpha/Linux Alpha/BSD
Sparc64/Linux. Med ny NFS-server finns det en förhoppning om att det ska g̊a
att börja bygga p̊a ytterligere n̊agra maskiner. Det planeras att eventuellt börja
bygga ffmpeg i framtiden.

r) Inhysta projekt

Dessa projekt är inte lysatorprojekt men är inhysta i FOO med ansvarig root
som rapporterade till mötet.

i) SOF

D̊a det är SOF i år s̊a har tv̊a i SOF f̊att nyckel till FOO för att om det skulle
behövas kunna åtgärda eventuella problem snabbt. Har nät och fungerar som
vanligt annars.

ii) Blaskan

Har nät och fungerar.

iii) Linköpings studentspex

Har nät och fungerar. Root-gruppen f̊ar biljetter till spexet som tack.

iv) NetBSD.se

Har nät och fungerar.

v) Elfwood

Har inga maskiner kvar i drift i FOO, har dock kvar kringutrustning där.

vi) Holgerspexet

Har nät och fungerar. Root-gruppen f̊ar biljetter till spexet som tack.

vii) Pike

Pike har en ny server i FOO som installerades efter strömavbrott hos IDA.
Servern ansvarar för versionshantering av Pike-koden och bygger Pike. Den har
nät och fungerar.
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viii) jabber.se

jabber.se är en ny inhysning som flyttade in under hösten och flyttade d̊a fr̊an
Chalmers datorförening. Har förnärvarande ingen maskin att köra transporter
p̊a och webbsidan är under uppbyggnad.

9 Faställande av medlemsavgift

Styrelsen föreslog att medlemsavgiften beh̊alls p̊a nuvarande niv̊aer som är 64
kr första året och 192 kr övriga år. Mötet antog detta förslag.

10 Faställande av budget

Styrelsens förslag finns som bilaga E p̊a sida 11. Mötet beslutade att budgeten
för 2009-2010 ska vara enligt styrelsens förslag.

11 Val av styrelse 2009/2010

Valberedningen föredrog sitt förslag. Detta modiferades genom att Tommy Pers-
son nominerade sig själv som ledamot. Det modifierade förslaget valdes i klump.
Den valda styrelsen finns som bilaga F p̊a sida 11.

12 Val av revisorer

Valberedningens förslag finns som bilaga G p̊a sida 12. Valberedningens förslag
valdes i klump.

13 Val av valberedning

Valberedningens förslag finns som bilaga bilaga H p̊a sida 12. Valberedningens
förslag valdes i klump.

14 Val av inspektor

Valberedningens förslag var Robert Forchheimer. Förslaget antogs med reserva-
tionen att han godkänner det i efterhand d̊a det inte gick att fr̊aga honom innan
mötet.
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14.5 Motioner

a) Stadgeändringar fr̊an föreg̊aende möte

Stadgeändringarna som antogs p̊a föreg̊aende mötet godkändes nu slutgiltigt
och fördes in i stadgarna. De exakta ändringarna finns i bilaga I p̊a sida 12.

b) Motion om CA-certifkat

Mattias Wingstedt presenterade motionen som finns med som bilaga J p̊a sida
13. Efter att motionen inlämnats s̊a har det framkommit att Lysator antag-
ligen ska kunna f̊a riktiga certifikat fr̊an LiU för Lysators tjänster. Motionen
förändrades genom en diskussion vid mötet till följande; “Rootgruppen ska un-
dersöka möjligheten att via LiU skaffa riktiga certifikat och återkomma till sty-
relsen för pengar om det behövs.”. Mötet antog detta förslag.

c) Motion om Lysators webbserver

Mattias Wingstedt presenterade motionen som finns med som bilaga K p̊a sida
13. D̊a det är tradition i Lysator att inte försöka tvinga frivilliga i föreningen att
göra saker ändrades motionen till följande, “Rootgruppen uppmanas att införa
https och görs det s̊a ska det inskaffas ett bra certifikat.”.

15 Övriga fr̊agor

Följande övriga fr̊agor behandlades.

a) starttls

Mattias Wingstedt presenterade projeket och rapporterade vad som gjorts hitills.
Mötet valde Mattias till ansvarig för projektet.

b) inbyggda hack

Kjell Enblom presenterade projektet och rapporterades vad som gjorts hittills.
Mötet valde Kjell till ansvarig för projektet.

15.5 Fyllnadsval

Tv̊a poster har under perioden blivit vakanta och dessa poster fyllnadesvaldes
p̊a detta möte. Följande valdes i klump till repspektive post.

a) lokalansvarig

Som lokalansvarig föreslog valberedningen Robert Martinsson.
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b) ∼/lib ansvarig

Som ∼/lib-ansvarig föreslog valberedningen Niclas Zeising.

16 Mötets avslutande

Ordförande avslutade mötet.
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A Närvarolista

Här följer en avskriven version av närvarolistan, orginalet finns arkiverat till-
sammas med orginalkopiorna p̊a detta protokoll.

# Namn Nick Notering
1 Linnea Björk Timm LadyFrost
2 Karl Mikaelsson derfian
3 Anna Eneland blomflickan
4 Joakim Tosteberg joakim tosteberg
5 Niclas Zeising zeising
6 Magnus Holmgren holmgren
7 Mattias Wingstedt wing
8 Peter Bortas zino
9 Marcus Comstedt marcus
10 Henrik Grubbström grubba
11 Leif Stensson leif
12 Ewa Wiman ewa
13 Eje Svensson eje
14 Kjell Enblom kjell-e
15 Tommy Persson tommy
16 Robert Martinsson bassh
17 J B Eriksson busk avvek omg.
18 Torbjörn Lönnemark tobbez
19 Thomas Axelsson AxL
20 Lars Lindholm larlin
21 Andreas Petersson pettson
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B Resultat

Här följer räkningen med resultat s̊a l̊angt, notera att intäkter fr̊an försäljning
och ränta ej är bokförda. Ej bokförda poster är markerade med *.

*** Intäkter ***

Ränta* 0.00
Bidrag 0.00
Medlemsavgifter 64384.00
Försäljning, intäkter* 0.00
NUCCC-resa, intäkter 0.00

Summa 64384.00

*** Kostnader ***
Drift av rootgrupp 761.00
NUCCC-resa 0.00
Kapitalvaror 29680.11
Trivselaktiviteter 4709.62
Förr̊adshyra 4122.00
∼/lib 1427.00
Garb 0.00
Fritt styrelsen 26.00
Försäljning, utgifter 0.00
PR 1452.50
Drift lokaler 5541.50
UppLYSning 502.00
Drift maskiner 1908.00
Sponsring fadderier 500.00
Lokalv̊ard 9845.00
Administration 517.00

Summa 60991.73

Överskott 3392.27
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C Balans

Här följer balansräkningen s̊a l̊angt.

** Tillg̊angar IB UB

Kassa 5203.00 -959.50
Girokapitalkonto 199111.11 199111.11
Postgiro 112191.51 120131.28

Summa 316505.62 318282.89

*** Skulder och eget kapital IB UB

Runeberg 96396.57 94572.57
Skuld till Medlemmar (kortfristiga) 0.00 209.00
Eget kapital 220109.05 223501.32

Summa 316505.62 318282.89

D ∼/lib-rapport

* 2008-2009
Under Senhösten köptes enbart 4st titlar in, men sedan under v̊aren var det

d̊aligt med inköp.
S̊a nu vid mötet är det kvar 6765kr i budgeten.
Men även en större beställning som inte inkommit ännu har lagts, p̊a enbart

5,6Kkr
Stort tack till Zeising, Busk och andra för boktips.
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E Budget

Budgetförslag Lysator verksamhets̊aret 2009-2010 (skillnader fr̊an förg̊aende år
markerade med ***, borttagna poster med — samt nya med +++)

Intäkter B 08-09 B 09-10
Medlemsavgifter 81 920,00 kr 81 920,00 kr
Ränta 8 192,00 kr 2 000,00 kr ***
Bidrag 0,00 kr 0,00 kr
Underskott 39 360,00 kr 20 377,00 kr ***
Summa 129 472,00 kr 104 297,00 kr

Kostnader B 08-09 B 09-10
Drift lokaler 4 096,00 kr 4 096,00 kr
Hyra 6 924,00 kr 6 924,00 kr
Lokalv̊ard 12 980,00 kr 13 421,00 kr ***
Administration 512,00 kr 768,00 kr ***
PR 4 096,00 kr 6 000,00 kr ***
Samarbete med fadderier 2 048,00 kr —
Drift maskiner 8 192,00 kr 8 192,00 kr
/lib 8 192,00 kr 8 192,00 kr
Kapitalvaror 65 536,00 kr 40 000,00 kr ***
Fritt styrelsen 512,00 kr 512,00 kr
Drift rootgruppen 2 048,00 kr 2 048,00 kr
Trivselaktiviteter 4 096,00 kr 8 000,00 kr ***
UppLYSning 2 048,00 kr 2 048,00 kr
Konferenser 4 096,00 kr +++
NUCC 4 096,00 kr —
GARB 4 096,00 kr —
Summa 129 472,00 kr 104 297,00 kr

F Vald styrelse

Den valda styrelsen där det ej är noterat annat är kandidaten fr̊an valbered-
ningens förslag.

Vald kandidat Post Notering
Linnea Björk Timm Ordförande
Joakim Tosteberg Kassör
Torbjörn Lönnemark Sekreterare
Leif Stensson Ledamot
Lars Lindholm Ledamot
Thomas Axelsson Ledamot
Andreas Petersson Ledamot
Tommy Persson Ledamot Nominerade sig själv under mötet.
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G Valda revisorer

De valda revisorerna.

Vald kandidat Post
Magnus Holmgren Revisor
Niclas Zeising Revisor
Magnus Redin Revisorsuppleant

H Vald valberedning

Den valda valberedningen.

Vald kandidat Post
Robert Martinsson Sammankallande
Eje Svensson

I Stadgeförändringar

Andra föredragandet av följande ändringar. Förändringar är markerade med fet
stil och tidigare skrivning följer efter den antagna texten.

Stycke 2.1

Medlemskap i LYSATOR är öppet för varje studerande och anställd vid Linköpings
universitet och tekniska högskola. Medlemskap kan även medges utomst̊aende
efter styrelsebeslut. Medlemskap kan även innehas av den som lämnat LiU men
tidigare varit medlem.

Tidigare stog det LiTH.

Stycke 4.5

Dagordningen, propositioner och motioner samt till höstmötet verksamhets-
berättelse, ekonomisk berättelse och revisionsberättelse skall offentliggöras se-
nast fem dagar före mötets början. Motion till föreningsmötet skall vara sty-
relsen tillhanda senast sju dagar före mötets början.

Tidigare stog det fem dagar timmar.
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J Motion om CA-signerade certifikat

Motionär: Mattias Wingstedt Det är viktigt att lära användare att säkerhetsvarningar
är n̊agot man behöver ta p̊a allvar, och inte n̊agot man rutinmässigt klickar ’Ja’
för att komma förbi. Samtidigt har priserna för ”äkta”CA-certifierade cerifikat
sjunkit - fr̊an ett par tusenlappar till n̊agra hundralappar per år. Lysator bör va-
ra en föreg̊angar p̊a datorsäkerhetsomr̊adet och använda CA-signerade certifikat
s̊a att certifikatsrelaterade säkerhetsvarningar undviks.

Jag yrkar:

1. Att Lysator införskaffar certifikat signerade med ett av de rootcertifikat
som följer med populära klientprogramvaror och operativsystemsdistribu-
tioner till de tjänster som använder TLS och riktas till allmänheten.

2. Att Lysator införskaffar certifikat signerade med ett av de rootcertifikat
som följer med populära klientprogramvaror och operativsystemsdistribu-
tioner till de tjänster som använder TLS som riktas till Lysators medlem-
mar.

K Motion om att göra Lysators webbserver tillgänglig
via https

Motionär: Mattias Wingstedt
Avlyssningen av Internettrafik ökar vilket vi bör motverka genom att se till

att mer trafik krypteras. Som ett led i detta bör all information p̊a Lysators
webbservrar kunna hämtas via https.

Jag yrkar:

1. Att Lysators webbtjänster görs tillgängliga via https, med certifikat signe-
rat av ett rootcertifikat som stödjs av alla större webbläsare. Informationen
som finns tillgängligt via https ska vara densamma, eller ett superset, av
den information som finns tillgänglig via http
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